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Rada Miasta Ostrów Mazowiecka  
Protokół Nr LII/2023  
Sesji Rady Miasta Ostrów Mazowiecka 
odbytej w dniu 25 października 2023 r.  
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Protokół nr LII/2023 

LII Sesja w dniu 25 października 2023  
Obrady rozpoczęto 25 października 2023 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 21:44 
tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 21 członków. 

Obecni: 

1. Stanisław Dylewski 
2. Mirosław Gromek 
3. Beata Herman 
4. Michał Kacprzak 
5. Jarosław Konieczko 
6. Bogusław Konrad 
7. Anna Krajewska 
8. Robert Krajewski 
9. Jolanta Jadwiga Kwiatkowska 
10. Krzysztof Laska 
11. Ewa Orzechowska 
12. Waldemar Józef Pałys  
13. Jerzy Pawluczuk 
14. Paweł Adrian Pecura 
15. Mirosław Pędzich 
16. Andrzej Pęksa 
17. Mieczysław Stanisław Równy 
18. Mieczysław Szymalski 
19. Renata Teresa Trojanowska 
20. Henryk Wilczewski 
21. Edward Zalewski 

1. Otwarcie sesji. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski dokonał otwarcia 
posiedzenia, po przywitaniu zebranych oraz zaproszonych gości zwrócił się z prośbą 
o uruchomienie programu esesja w celu sprawdzenia obecności. 

Głosowano w sprawie sprawdzenia obecności.  
 
Wyniki głosowania: 
OBECNY: 20, NIEOBECNY: 1 
 
Wyniki imienne: 
OBECNY (20) 
Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Bogusław 
Konrad, Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Krzysztof 
Laska, Ewa Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Jerzy Pawluczuk, Paweł Adrian 
Pecura, Mirosław Pędzich, Andrzej Pęksa, Mieczysław Stanisław Równy, Mieczysław 
Szymalski, Renata Teresa Trojanowska, Henryk Wilczewski, Edward Zalewski 



3 

 

NIEOBECNY (1) 
Jarosław Konieczko 

 
Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski stwierdził, że na stan 21 

radnych bierze udział 20 członków Rady Miasta, w związku z czym wszystkie uchwały 
podjęte w toku obrad będą prawomocne. (radny p. Jarosław Konieczko dołączył w 
trakcie trwania sesji) 

2. Informacja o porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski poinformował, że Rada 
Miasta może wprowadzić zmiany do porządku obrad bezwzględną większością głosów 
ustawowego składu Rady. Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski 
zaproponował zmianę w porządku obrad polegającą na przesunięciu pkt. 13 na pkt. 4 
oraz pkt. 6 na pkt. 5 z uwagi na obecność zaproszonych gości. Zapytał o inne wnioski 
bądź uwagi do porządku obrad. 

Radna p. Anna Krajewska wyraziła negatywne zdanie o propozycji przesunięcia 
pkt. 13 na pkt. 4. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski poinformował, że ze względu 
na brak zgody wszystkich członków Rady Miasta zgłasza wniosek formalny. 

Radna p. Anna Krajewska wtrąciła, że nie ma przeciwskazań co do przesunięcia 
pkt. 6 na pkt. 5. Zasugerowała przeprowadzenie oddzielnego głosowania do 
poszczególnych propozycji Przewodniczącego Rady Miasta. 

Głosowano wniosek w sprawie zmiany porządku obrad tj. pkt 13 przesunąć na 
pkt.4.  
Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Mirosław Gromek, Beata Herman, Bogusław Konrad, Robert Krajewski, Krzysztof 
Laska, Ewa Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Jerzy Pawluczuk, Paweł Adrian 
Pecura, Mirosław Pędzich, Andrzej Pęksa, Mieczysław Szymalski, Renata Teresa 
Trojanowska, Edward Zalewski 
PRZECIW (4) 
Stanisław Dylewski, Anna Krajewska, Mieczysław Stanisław Równy, Henryk 
Wilczewski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Michał Kacprzak, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska 
NIEOBECNI (1) 
Jarosław Konieczko 

Głosowano wniosek w sprawie: 
o zmianę porządku obrad pkt 6 na pkt 5. 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Bogusław Konrad, Anna 
Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Krzysztof Laska, Ewa 
Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Jerzy Pawluczuk, Paweł Adrian Pecura, 



4 

 

Mirosław Pędzich, Andrzej Pęksa, Mieczysław Szymalski, Renata Teresa 
Trojanowska, Henryk Wilczewski, Edward Zalewski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Michał Kacprzak, Mieczysław Stanisław Równy 
NIEOBECNI (1) 
Jarosław Konieczko 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski poinformował o 
zaakceptowaniu wniosków formalnych Przewodniczącego Rady Miasta skutkującym 
wprowadzeniu zmian w porządku obrad sesji Rady Miasta. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Informacja o porządku obrad. 

3. Przyjęcie Protokołów z XLIX, L i LI sesji Rady Miasta. 

4. Informacja o funkcjonowaniu podstawowej opieki zdrowotnej w 2022 r. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego miasta Ostrów Mazowiecka etap pierwszy 
– OBSZAR A 

6. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 r.,  
b) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ostrów 

Mazowiecka na lata 2023-2038.  
7. Podjęcie uchwał:  
a) w sprawie postanowienia o odbieraniu odpadów komunalnych od właścicieli 

określonych nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy, a 
powstają odpady komunalne; 

b) w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu i 
zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 
właścicieli nieruchomości z terenu Miasta Ostrów Mazowiecka i 
zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela 
nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 
sposób świadczenia usług przez punkt selektywnego zbierania odpadów 
komunalnych;  

c) w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania 
czystości i porządku na terenie miasta ostrów Mazowiecka;  

d) w sprawie zmiany uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi na terenie Miasta Ostrów 
Mazowiecka oraz ustalenia stawki tej opłaty;  

e) w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia terminu, częstotliwości i trybu 
uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi;  

f) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości 
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli 
nieruchomości położonych na terenie Miasta Ostrów Mazowiecka oraz 
warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków komunikacji 
elektronicznej.  
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8. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej na 
terenie miasta Ostrów Mazowiecka - Jesienna. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażania zgody na zawarcie porozumienia 
dotyczącego wspierania i upowszechniania kultury fizycznej. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Oceny zasobów pomocy społecznej w 
mieście Ostrów Mazowiecka za 2023 rok”. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Miasta Ostrów Mazowiecka do 
realizacji Programu „Asystent osobisty osoby z niepełnosprawnościami” dla 
Jednostek Samorządu terytorialnego – edycja 2024 ogłoszonego przez 
Ministra Rodziny i Polityki Społecznej. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników  na kadencję od 2024 r. do 
2027 r. 

13. Informacja Burmistrza Miasta o współpracy z Brembate di Sopra. 

14. Informacja o funkcjonowaniu podstawowej opieki zdrowotnej w 2022 r. 

15. Informacja o funkcjonowaniu pomocy społecznej. 

16. Raport z wykonania Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii. 

17. Informacja Burmistrza Miasta  o zakończeniu procesów sądowych w sprawie: 

a. - ze skargi Klubu Sportowego OSTROVIA na uchwałę Rady Miasta 
Ostrów Mazowiecka z dnia 24 lutego 2021 r. nr XXIII/233/2021 w 
przedmiocie określenia warunków i trybu finansowania zadań z zakresu 
sportu, 

b. - ze skargi Klubu Sportowego OSTROVIA na zarządzenie Burmistrza 
Miasta Ostrów Mazowiecka z dnia 23 czerwca 2021 r. nr 77/2021 w 
przedmiocie zarządzenia w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu na 
realizację przez kluby sportowe zadań publicznych. 

18. Informacja o stanie realizacji inwestycji przyjętych do planu na 2023 r 

19. Informacje z działalności: 

20. Burmistrza Miasta w okresie międzysesyjnym, zwłaszcza z wykonania uchwał 
Rady, 

21. Przewodniczącego Rady Miasta w okresie międzysesyjnym. 

22. Wolne wnioski i sprawy różne. 

23. Zakończenie obrad. 

3. Przyjęcie Protokołów z XLIX, L i LI sesji Rady Miasta. 
Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski udzielił informacji, że 

protokoły z XLIX,L,LI sesji Rady Miasta były przekazane radnym do wglądu i do dnia 
poprzedzającego trwającą sesję nikt nie zgłosił uwag do ich treści, w związku z tym 
stwierdził, że protokoły zostały przez Radę Miasta przyjęte. 

4. Informacja o funkcjonowaniu podstawowej opieki zdrowotnej w 2022 r. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski powiadomił, że Komisje 
Rady Miasta zapoznały się z informacją o funkcjonowaniu podstawowej opieki 
zdrowotnej w 2022 r. 
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Dyrektor SPZOZ p. Artur Wnuk przedstawił informacje o funkcjonowaniu 
przychodni na ul. Okrzei, w szczególności zwracając uwagę na: kadrę pracowniczą, 
renomę usług medycznych, nowego rodzaju świadczeń w placówce.   

Radny p. Stanisław Dylewski opowiedział na własnym przykładzie o czasie 
oczekiwania na wizytę do lekarza ortopedy. Spostrzegł, że wyłącznie przychodnia 
poz „Zdrowie” przygotowała sprawozdanie zawierające dane statystyczne o liczbie 
zachorowań na poszczególne jednostki chorobowe na przestrzeni kilku lat do celów 
porównawczych. Poprosił, by w przyszłości również pozostałe przychodnie wzięły 
pod uwagę sugestię Radnego. Radny p. Stanisław Dylewski poruszył temat 
szkodliwości umieszczenia nadajników sieci 5G na zdrowie człowieka.  

Dyrektor SPZOZ p. Artur Wnuk odniósł się do wypowiedzi Radnego p. 
Stanisława Dylewskiego informując, że nie jest w stanie udzielić informacji na 
wszystkie kwestie poruszone w wypowiedzi Radnego. Wyjaśnił z czego wynika czas 
oczekiwania na wizytę w poradni urazowo-ortopedycznej. 

Radny p. Stanisław Dylewski zapytał o liczbę pacjentów, którzy nie są 
mieszkańcami miasta i okolic miasta. Wyraził zdanie, że liczba takich pacjentów 
wpływa na jakość opieki zdrowotnej mieszkańców miasta. Uznał, że przyczynę 
stanowi kwestia finansowa. 

Dyrektor SPZOZ p. Artur Wnuk wytłumaczył, że nie ma prawnej regulacji 
mówiącej o przywilejach dla osób zamieszkujących w pobliżu placówki zdrowia. 
Wskazał, że pacjent ma dobrowolny wybór placówki zdrowia, w której zamierza się 
leczyć. 

Radny p. Stanisław Dylewski podniósł temat braku świadczenia usług przez 
psychiatrę dziecięcego na terenie miasta. Zapytał o planowane działania w tym 
zakresie. 

Dyrektor SPZOZ p. Artur Wnuk udzielił informacji o sposobie przebiegu 
procedury uruchomienia działalności dot. psychiatrii dziecięcej. Powiadomił, że 
pomyślne zakończenie procedury umożliwi przypuszczalnie od 1 grudnia otworzenie 
poradni psychologicznej dla dzieci i młodzieży do 18 roku życia.   

Radny p. Stanisław Dylewski pytał czy brak usług świadczonych przez 
psychiatrę dziecięcego na terenie miasta wynika z ograniczonej liczby lekarzy 
specjalistów czy braku środków pieniężnych. 

Dyrektor SPZOZ p. Artur Wnuk odpowiedział, że nie został ogłoszony konkurs 
na udzielanie świadczeń z tego zakresu. 

Radny p. Stanisław Dylewski zauważył, że w Małkinia Górna lekarz psychiatra 
dziecięcy przyjmuje pacjentów 2 razy w tygodniu.  

Dyrektor SPZOZ p. Artur Wnuk wtrącił, że świadczenia oferowane w Małkini 
Górnej są pełno płatne dla pacjentów.  

Radny p. Stanisław Dylewski  wyraził przekonanie, że miasto powinno 
stworzyć warunki do udzielania świadczeń dot. psychiatrii dziecięcej np. w formie 
przyjętej przez Małkinię Górną.  

Dyrektor SPZOZ p. Artur Wnuk zaznaczył, że świadczenia udzielane w 
placówkach zdrowia kierowanych przez dyrektora opierają się na kontraktach 
zawartych z NFZ. 
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Radny p. Stanisław Dylewski poprosił, by dyrektor SPZOZ p. Artur Wnuk 
dopilnował sprawy świadczenia usług przez psychiatrę dziecięcego. 

Dyrektor SPZOZ p. Artur Wnuk wtrącił, że ma świadomość o tym w jaki 
sposób podejmować działania. 

Radna p. Anna Krajewska podkreśliła różnicę między zakresem świadczeń 
oferowanych przez psychiatrę dziecięcego i psychologa. Na własnym przykładzie 
wspomniała o długim czasie oczekiwania na wizytę u neurologa w ostrowskim 
szpitalu. Wyraziła zdanie o leczeniu pacjentów z nadciśnieniem. Radna p. Anna 
Krajewska wyraziła opinię o personelu ostrowskiego szpitala oraz zauważyła 
odbywające się w szpitalu „prywatne” zabiegi. 

Krótka wymiana zdań dot. zakończenia wypowiedzi Radnej Miasta p. Anny 
Krajewskiej miedzy Radną Miasta, a Dyrektorem SPZOZ p. Arturem Wnukiem. 
Interweniował Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski.  

Dyrektor SPZOZ p. Artur Wnuk podkreślił, że kwestie poruszone w wypowiedzi 
Radnej p. Anny Krajewskiej nie są odpowiednie do omawianego tematu. Następnie 
powiedział, że nie jest przygotowany na udzielenie informacji o ambulatoryjnej opiece 
zdrowotnej, ale odpowie na pytania z tego zakresu jeśli odbędzie się spotkanie 
poświęcone tej tematyce. Dodał, że Radna p. Anna Krajewska posiada nieprawdziwe 
informacje o funkcjonowaniu szpitala; Wyjaśnił, że nadciśnienie jest leczone przez 
lekarzy o dwóch pokrewnych specjalizacjach. Wskazał sposób leczenia nadciśnienia 
w poradni kardiologicznej ostrowskiego szpitala. 

Radna p. Anna Krajewska ponownie powiedziała o czasie oczekiwania na 
wizytę u neurologa w ostrowskim szpitalu. Stwierdziła, że „różnie bywa” ze 
specjalistami podając przykład leczenia cukrzycy typu 1 w ostrowskim szpitalu. 

Nie było innych głosów dyskusji. 

Przewodniczący Rady Miast p. Robert Krajewski stwierdził, że informacja o 
funkcjonowaniu podstawowej opieki zdrowotnej w 2022 r. została przez Radę Miasta 
przyjęta.  

5. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego miasta Ostrów Mazowiecka etap pierwszy – 
OBSZAR A. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski poinformował, że Komisja 
Planowania Przestrzennego, Budownictwa i Gospodarki Gruntami pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały w przedstawionym kształcie w głosowaniu:  
7 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 

Główny projektant p. Grzegorz Malinowski przy pomocy prezentacji 
multimedialnej udzielił informacji o przedmiocie proponowanego projektu uchwały. 

Radny p. Stanisław Dylewski pytał o ilość wniosków o zmianę w planie 
zagospodarowanie przestrzennego rozpatrzonych pozytywnie oraz negatywnie. 
Radny spostrzegł, że informacja o wnioskach rozpatrzonych negatywnie powinna być 
udostępniona do publicznej wiadomości. 

Główny projektant p. Grzegorz Malinowski odpowiedział o sposobie 
rozpatrywania wniosków na etapie początkowym oraz wnoszeniu uwag w procesie 
przekazania dokumentu „do wyłożenia”. Podał, że wymogiem formalnym jest 
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dołączenie uwag nieuwzględnionych do dokumentu, które stanowią załącznik w 
proponowanym projekcie uchwały. 

Radny p. Stanisław Dylewski wtrącił, że osoby wnioskujące o zmianę w planie 
zagospodarowania przestrzennego powinny być informowane o sposobie 
rozpatrzenia wniosku. Przytoczył przykład sytuacji złożenia własnego wniosku o 
zmianę w planie zagospodarowania przestrzennego. 

Główny projektant p. Grzegorz Malinowski wyjaśnił, że procedura 
sporządzania dokumentu miejscowego planu zagospodarowania terenu nie 
przewiduje obowiązku udzielenia odpowiedzi wnioskodawcom. Dodał, że 
„wewnętrznie” udzielane są informacje osobom zainteresowanym. Nadmienił, że 
mieszkańcy miasta w czasie „wyłożenia” wykazują aktywność w postaci uwag. 

Radny p. Stanisław Dylewski zauważył, że Urząd Miasta ma obowiązek na 
udzielenie odpowiedzi osobie składającej pisemny wniosek do organu. 

Główny projektant p. Grzegorz Malinowski powtórzył podane informacje z 
poprzednich wypowiedzi. Zaznaczył, że każdy wniosek złożony w terminie rozstał 
ujęty w propozycji projektanta przekazanej Burmistrzowi Miasta, a w dalszej 
kolejności Radnym Miasta. 

Radna p. Jolanta Jadwiga Kwiatkowska zadała pytanie o wniosek i 
wprowadzone zmiany dot. obszaru oznaczonego symbolem U/KP-1 w centrum 
miasta w rejonie dworca autobusowego. 

Główny projektant p. Grzegorz Malinowski udzielił informacji, że przyjęcie 
obszaru oznaczonego symbolem U/KP-1 nastąpiło podczas posiedzenia komisji z 
udziałem projektantów. Dodał, że wypracowane rozwiązanie jest zgodnie z 
potrzebami miasta. 

Radna p. Jolanta Jadwiga Kwiatkowska pytała o dokładne zmiany dla obszaru 
U/KP-1. Podała, że wysokość budynku na tym obszarze to 16 m. 

Główny projektant p. Grzegorz Malinowski wskazał, że nie jest w stanie 
potwierdzić stwierdzenia Radnej Miasta. Zadeklarował przygotowanie informacji na 
wypowiedź Radnej Miasta. 

Radna p. Jolanta Jadwiga Kwiatkowska poprosiła o udzielenie odpowiedzi 
przed przystąpieniem do głosowania. 

Radny p. Krzysztof Laska podkreślił fakt, że proponowany projekt uchwały 
odnosi się do najważniejszej części miasta – centrum. Poprosił o wyjaśnienie terminu 
gminnego rejestru zabytków. Powiedział, że taki rejestr wprowadza ograniczenia w 
swobodzie działania na nieruchomościach prywatnych i miejskich. Dodał, że w 
większości są to budynki w złym stanie technicznym. 

Główny projektant p. Grzegorz Malinowski poinformował, że zabytki 
znajdujące się w gminnym rejestrze zabytków bądź rejestrze zabytków wymagają 
uzyskania zgody Mazowieckiego Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków na 
rozpoczęcie prac budowlanych. Nadmienił, że niezależnie od miejscowego planu 
zagospodarowania terenu można wykonywać prace remontowe lub modernizacyjne 
zabytków, ale w każdym przypadku należy otrzymać zgodę MWKZ. Zasugerował 
aktualizację gminnego rejestru zabytków z porozumieniu z MWKZ. 

Radny p. Krzysztof Laska (Ad Vocem) wyraził zdanie, że proponowany projekt 
uchwały nie ma związku z prawami właścicieli zabytków do składania pism 
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odpowiednim organom w sprawie np. przeprowadzenia remontu lub modernizacji 
zabytku.  

Główny projektant p. Grzegorz Malinowski powtórzył, iż miejscowy plan 
zagospodarowania terenu nie stanowi przeszkody w przedstawionej sytuacji, a 
wymagana jest zgodność złożonego wniosku z przepisami odrębnymi. Dodał, że 
indywidualnymi rozstrzygnięciami zajmie się MWKZ.  

Radny p. Stanisław Dylewski wyraził negatywną opinie o pierwszej 
wypowiedzi radnego p. Krzysztofa Laski w omawianym punkcie. Podkreślił, że w 
mieście powinny znajdować się zabytki. 

Radny p. Krzysztof Laska (Ad Vocem) podkreślił, że radny w poprzednich 
wypowiedziach chciał rozwiać wątpliwości dot. braku ingerencji proponowanego 
projektu uchwały w prawa właścicieli zabytków do składania wniosków do organów 
zajmujących się ochroną takich budynków. 

Radna p. Jolanta Jadwiga Kwiatkowska przypomniała, że zamierza zabrać 
głos w dyskusji po otrzymaniu odpowiedzi na zadane głównemu projektantowi 
pytanie. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski ogłosił 5-minuową przerwę. 

Przerwa. 

Główny projektant p. Grzegorz Malinowski powiadomił o przeznaczeniu terenu 
oznaczonego symbolem U/KP-1 w miejscowym planie zagospodarowania terenu 
obowiązującym od 2012 r, który nie przewidywał zabudowy kubaturową. Wskazał, że 
nowa propozycja przeznaczenia terenu jest wynikiem ustaleń komisji urbanistycznej. 
Dodał, że komisja biorąc pod uwagę istniejącą zabudowę wprowadziła możliwość 
wykorzystania nieruchomości do celów usług i komunikacji w zabudowie do 16 m. 

Radna p. Jolanta Jadwiga Kwiatkowska zapytała głównego projektanta p. 
Grzegorza Malinowskiego czy prawidłowo interpretuje omawiany obszar oznaczony 
symbolem U/KP-1. 

Główny projektant p. Grzegorz Malinowski potwierdził słowa Radnej p. Jolanty 
Jadwigi Kwiatkowskiej. 

Radna p. Jolanta Jadwiga Kwiatkowska wspomniała, że na omawianym 
obszarze zaplanowana jest budowa budynku handlowo-usługowego. Nadmieniła, że 
mieszkańcy placu Waryńskiego nr 20,20a,20b są stroną postępowania w procedurze 
uzyskania pozwolenia na budowę nie zgadzającą się na postawienie tak wysokiego 
budynku w pobliżu ich miejsca zamieszkania co spowodowało skierowanie sprawy 
na drogę odwoławczą – ostatecznie do Wojewody Mazowieckiego. Radna 
przytoczyła fragmenty rozstrzygnięcia Wojewody Mazowieckiego. Wskazała, że 
mieszkańcy placu Waryńskiego  złożyli wniosek do Burmistrza Miasta z prośbą o 
ustalenie odpowiedniej wysokości dla zabudowy na nieruchomości  oznaczonej 
symbolem U/KP-1. Przeczytała fragment odpowiedzi Burmistrza Miasta na powyższy 
wniosek.  Radna p. Jolanta Jadwiga Kwiatkowska zaapelowała o uwzględnienie 
wniosku mieszkańców oraz wstrzymanie się z podjęciem proponowanego projektu 
uchwały. 

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer zwrócił się z prośbą o doprecyzowanie 
działki, o której mówi Radna p. Jolanta Jadwiga Kwiatkowska. 
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Radna p. Jolanta Jadwiga Kwiatkowska opisała nieruchomość, o której mówiła  
uznała, że zapis w planie nie dotyczy omawianej nieruchomości. Radna p. Jolanta 
Jadwiga Kwiatkowska w wyniku ustaleń stwierdziła, że nie potrzebne były jej 
poprzednie wypowiedzi. 

Radny p. Stanisław Dylewski wyraził zdanie, że znany jest powód 
nieprzystąpienia miasta do przetargu dot. zakupu nieruchomości po zlikwidowanym 
dworcu autobusowym. 

Nie było innych głosów w dyskusji.  

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego miasta Ostrów Mazowiecka etap 
pierwszy – OBSZAR A. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 18, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Jarosław Konieczko, Bogusław 
Konrad, Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Krzysztof 
Laska, Ewa Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Jerzy Pawluczuk, Paweł Adrian 
Pecura, Mirosław Pędzich, Andrzej Pęksa, Mieczysław Szymalski, Renata Teresa 
Trojanowska, Edward Zalewski 
PRZECIW (2) 
Stanisław Dylewski, Mieczysław Stanisław Równy 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Henryk Wilczewski 

6. Podjęcie uchwał:  
a) w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 r.,  
b) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ostrów 
Mazowiecka na lata 2023-2038. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski poinformował, że Komisje 
analizowały projekty uchwał. Przedstawił wyniki głosowań: Komisja Planowania 
Przestrzennego, Budownictwa i Gospodarki Gruntami pozytywnie zaopiniowała oba 
projekty uchwały w przedstawionym kształcie w głosowaniu: 4 głosy „za”, 3 głosy 
„przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”; Komisja Gospodarki Finansowej i Rozwoju 
Społeczno – Gospodarczego pozytywnie zaopiniowała oba projekty uchwały w 
przedstawionym kształcie w głosowaniu: 4 głosy „za”, 0 głosów „przeciw” i 2 głosy 
„wstrzymujące się”;  Komisja Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej 
oraz Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała oba projekty uchwały w 
przedstawionym kształcie w głosowaniu: 5 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos 
„wstrzymujący się”;  Komisja Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw 
Socjalnych oraz Porządku Publicznego pozytywnie zaopiniowała oba projekty 
uchwały w przedstawionym kształcie w głosowaniu: 4 głosy „za”, 1 głos „przeciw” i 2 
głosy „wstrzymujące się”. 

Radny p. Henryk Wilczewski poprosił o wyjaśnienie przyczyn zwiększenia 
łącznych nakładów finansowych o kwotę ponad 4 mln zł na inwestycję budowy szkoły 
i przedszkola. Radny rozpoczął temat wysokości wynagrodzeń kierownictwa Urzędu 
Miasta oraz pracowników samorządowych. Przedstawił wysokości wynagrodzeń 
kierownictwa Urzędu Miasta przedstawione w oświadczeniach majątkowych latach 
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2022 - 2021. Następnie wskazał wysokość podwyżek pracowników samorządowych 
w 2022 r. Wyraził zdanie, że pracownicy samorządowi dostają pochlebne opinie 
jedynie na spotkaniach oficjalnych „pokazówkach” czego nie widać w 
wynagrodzeniach. Radny porównał wysokości wynagrodzeń kierownictwa w innych 
miejscowościach. Powiedział o systemie pracy w miejscu swojego zatrudnienia – 
MOSiR. Zadał pytania: o przyczyny rozbieżności między podwyżkami kierownictwa 
Urzędu Miasta, a pracownikami samorządowymi; co było powodem opóźnienia 
publikacji na BIP oświadczeń majątkowych kierownictwa Urzędu Miasta. 

Radny p. Stanisław Dylewski przytoczył sytuację z początku kadencji dot. 
wypracowania wysokości wynagrodzenia dla Burmistrza Miasta na posiedzeniu 
Komisji Gospodarki Finansowej i Rozwoju Społeczno – Gospodarczego. Zacytował 
fragment artykułu prasowego. Wyraził negatywne zdanie o podwyżkach przyznanych 
kierownictwu Urzędu Miasta. 

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska poinformowała, że zwiększenie środków 
pieniężnych w kwocie 3 mln zł  w 2024 r. na inwestycje budowy szkoły i przedszkola 
wiąże się z pierwszym wyposażeniem nowego budynku. 

Radny p. Henryk Wilczewski wtrącił, że odpowiedź Skarbnika Miasta p. Anny 
Wilczyńskiej jest nie precyzyjna. Przytoczył fragment z uzasadnienia proponowanego 
projektu uchwały. 

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska zwróciła uwagę, że budowa szkoły i 
przedszkola jest przedsięwzięciem realizowanym przez miasto, a zwiększenie 
środków pieniężnych przewidzianych w propozycji projektu uchwały będzie podnosić 
wartość inwestycji. 

Radny p. Henryk Wilczewski uznał, że wysokość środków pieniężnych 
zabezpieczonych do tej pory w budżecie miasta miała zostać przeznaczona na 
przedsięwzięcie dot. budowy szkoły i przedszkola wraz z infrastrukturą drogową oraz 
wyposażeniem. Podał pod zastanowienie zwiększenie środków pieniężnych na to 
przedsięwzięcie w kwocie 4 mln zł. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski poprosił o zgłaszanie się do 
dyskusji ze względu na prowadzone rozmowy poza kolejnością zabierania głosu. 
Dodał, że taka sytuacja powoduje błędny odbiór dla osób oglądających transmisję z 
sesji. 

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer powiadomił, że żaden przetarg odbyty w 
sprawie inwestycji budowy szkoły i przedszkola nie obejmował kwestii wyposażenia 
budynku. Wspomniał, że miasto zakupiło wyższą (od planowanej) klasę okien z 
uwagi na zapewnienie bezpieczeństwa pożarowego w nowym budynku szkoły i 
przedszkola. Podkreślił, że realizacja tego typu inwestycji wiąże się z ryzykiem 
wystąpienia nieoczekiwanych zdarzeń, dlatego miasto przystępując do kolejnego 
etapu inwestycji tj. procesu odbioru budynku musi spełnić wszystkie normy związane 
z budową budynków użyteczności publicznej. 

Radny p. Stanisław Dylewski poruszył temat bezumownego korzystania 
miasta z mieszkań w kamienicy na ul. Kościuszki. Powiedział, że od 2016 r. władze 
miasta wiedziały o tym, że właścicielem kamienicy jest osoba fizyczna. Dodał, że 
mimo powyższej informacji spółka TBS nadal pobierała opłaty za lokale w kamienicy. 
Zwrócił uwagę koszty poniesione przez miasto w sprawie kamienicy. Spostrzegł, że 
w mieście zmniejsza się ilość przedsiębiorców co w konsekwencji zmniejsza również 
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wysokość podatków wpływających do budżetu miasta. Wyraził negatywne zdanie o 
sprawowaniu władzy przez Burmistrza Miasta p. Jerzego Bauera.  

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer powiadomił o wyższych wpływach z podatku 
CIT w 2023 w stosunku do 2022 r. 

Radny p. Jerzy Pawluczuk pytał z jakiego powodu nie uwzględniono 
wyposażenia szkoły w planowanym przetargu dot. inwestycji budowy szkoły i 
przedszkola, a później nastąpiła zmiana decyzji i powierzono wykonawcy wykonanie 
wyposażenia szkoły. Następnie zapytał z czego wynika zmiana decyzji w sprawie 
zwiększenia klasy okien. Zauważył, że na etapie przygotowanie projektu inwestycji 
wybrane okna zostały zatwierdzone przez Straż Pożarną. Dodał, że jeśli wybrane 
okna były właściwe, a wykonawca ich nie zastosował powinien ponieść koszty 
zakupu okien w ramach ryczałtowej kwoty wykonywania inwestycji. 

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka poinformował, że od 2021 r. kiedy 
miasto było na etapie projektowania inwestycji budowy szkoły i przedszkola uległy 
zmianie przepisy prawa. Dodał, że inwestycja budowy szkoły i przedszkola musi 
spełniać bieżące normy prawne, by uzyskać odbiór budynku czy pozwolenie na 
użytkowanie budynku przez odpowiednie organy. Wspomniał, że na cotygodniowej 
naradzie dot. budowy konsultowane są z innymi organami szczegółowe kwestie 
przygotowywania inwestycji do kolejnych etapów budowy.  

Radny p. Jerzy Pawluczuk (poza mikrofonem) wtrącił, że przekazanie 
informacji o zmianie przepisów prawa jest dla Radnego wystarczającą odpowiedzią. 

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer podkreślił, że władze miasta planowały 
samodzielne wykonanie wyposażenia inwestycji szkoły i przedszkola. Wskazał, że 
zespół powołany w tej sprawie miał duże komplikacje z wypracowaniem rozwiązań 
odpowiednich dla inwestycji. Powiadomił, że harmonogram prac przebiega bez 
przeszkód, a otwarcie szkoły planowane jest wraz z rozpoczęciem roku szkolnego 
2024/2025. 

Radna p. Jolanta Jadwiga Kwiatkowska zauważyła, że w nazwie przetargu 
użyto sformułowania – „budowa szkoły wraz z wyposażeniem”. Zapytała co oznacza 
słowo „wyposażenie”. 

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka wytłumaczył na czym polegało 
wyposażenie inwestycji budowy szkoły i przedszkola. 

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer wyraził zdanie, że nazwa inwestycji może być 
myląca. Dodał, że władze miasta nie podjęły decyzji o doliczeniu wyposażenia szkoły 
i przedszkola do zamówienia przetargowego w obawie przed realizacją takiego 
zadania w sposób niespełniający oczekiwań władz miasta. 

Radny p. Stanisław Dylewski wyraził przekonanie, że bez względu na 
wysokość wpływów z podatków do budżetu miasta Burmistrz Miasta nie powinien 
dopuścić do utraty ok. 800 tys. zł w sprawie kamienicy na ul. Kościuszki. 

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer (Ad Vocem) wyraził negatywne zdanie o 
sposobie wypowiedzi Radnego p. Stanisława Dylewskiego. Poinformował o 
przebiegu sprawy dot. bezprawnego korzystania przez miasto z kamienicy na ul. 
Kościuszki.  

Radny p. Stanisław Dylewski (Ad Vocem) przytoczył fragment pisma z 2008 r. 
w sprawie bezprawnego korzystania przez miasto z kamienicy na ul. Kościuszki. 
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Wyraził zdanie, że brak uzyskania porozumienia między władzami miasta, a 
właścicielem kamienicy na ul. Kościuszki doprowadziły do zmuszenia osób 
zamieszkujących ten budynek do przeprowadzenia się poza centrum miasta. Wyraził 
zdanie o zasobach lokalowych będących w posiadaniu miasta. 

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer (Ad Vocem) negatywnie ocenił wypowiedzi 
oraz zachowanie radnego p. Stanisława Dylewskiego. Wyjaśnił, że Burmistrz Miasta 
bez uprawomocnienia się wyroku sądowego nie miał możliwości oddania kamienicy 
użytkowanej przez miasto od 80 lat. Podkreślił, że mieszkańcy kamienicy na ul. 
Kościuszki, którzy zamieszkiwali ten budynek w ramach przydziału mieszkań 
komunalnych otrzymali propozycje przeniesienia do nowych mieszkań z zasobów 
miasta. Poinformował o ilości mieszkań socjalnych wybudowanych w trakcie dwóch 
kadencji oraz planowanej budowie kolejnego budynku socjalnego na ul. 
Wołodyjowskiego. 

Radny p. Stanisław Dylewski (Ad Vocem) negatywnie ocenił zachowanie 
Burmistrza Miasta p. Jerzego Bauera. Zaznaczył, że Burmistrz Miasta miał 
możliwość zakończenia sprawy kamienicy na ul. Kościuszki w momencie pojawienia 
się wyroku sądowego w 2016 r., a obecnie miasto płaci wysokie stawki ustalone 
przez Sąd w porównaniu ze środkami pieniężnymi wpływającymi do TBS. Dodał, że 
władze miasta z uwagi na przynależność partyjną walczyły o „darmowy budynek” w 
wyniku zasiedzenia. 

Radny p. Mieczysław Stanisław Równy pytał o koszty rozbiórki budynku, który 
był położony na działce, gdzie obecnie jest realizowana inwestycja budowy szkoły i 
przedszkola.  

Radny p. Michał Kacprzak wyraził zaskoczenie wobec braku 
udokumentowania potrzeb dot. wyposażenia inwestycji szkoły i przedszkola. 
Wspomniał o przygotowywanych przez radnego specyfikacjach i opisach warunków 
zamówienia, które szczegółowo opisywały każdą rzecz planowaną do zakupu w 
ramach inwestycji. Zasugerował przygotowanie rzetelnej specyfikacji i opisu 
warunków zamówienia w sprawie inwestycji budowy szkoły i przedszkola. 

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer zawiadomił w jaki sposób przebiegła 
rozbiórka budynku w ramach inwestycji budowy szkoły i przedszkola. Powtórzył 
słowa z poprzednich wypowiedzi dot. wyposażenia inwestycji szkoły i przedszkola. 
Dodał, że  gdyby wyposażenie inwestycji szkoły i przedszkola znajdowało się w 
opisie zamówienia publicznego mogłoby dojść do sytuacji opóźnienia realizacji 
budynku bądź poniesienia wyższych kosztów przez miasto. 

Radny p. Henryk Wilczewski ponownie poruszył temat oświadczeń 
majątkowych kierownictwa Urzędu Miasta oraz Radnych Miasta. Pytał o powód 
dysproporcji w wysokościach wynagrodzeń kierownictwa Urzędu Miasta oraz 
pracowników samorządowych. 

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer podał informacje o wysokości wynagrodzenia 
Burmistrza Miasta oraz  żony Burmistrza Miasta. Powiadomił, że współpracownicy 
Burmistrza Miasta mają adekwatnie mniejsze wynagrodzenie. 

Radny p. Henryk Wilczewski (Ad Vocem) wyraził negatywne zdanie o 
wypowiedzi Burmistrza Miasta p. Jerzego Bauera. Zaznaczył, że nie zadał pytań 
odnoszących się do rodziny Burmistrza Miasta p. Jerzego Bauera. Powtórzył 
zadawane pytanie. 
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Rozmowa Radnego p. Henryka Wilczewskiego i Burmistrza Miasta p. Jerzego 
Bauera o pytaniu zadanym przez radnego. 

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer wytłumaczył techniczną procedurę 
publikowania oświadczeń majątkowych w BIP. 

Radny p. Bogusław Konrad powiedział o terminach udostępnienia oraz 
modyfikacji oświadczeń majątkowych Radnych Miasta i kierownictwa Urzędu Miasta 
znajdującej się na stronie BIP. 

Radny p. Mieczysław Szymalski  zwrócił się z prośbą o ogłoszenie 4-
minutowej przerwy przed przystąpieniem do głosowania. 

Radny p. Stanisław Dylewski (Ad Vocem) wyraził zdanie o różnicy terminów 
modyfikacji oświadczeń majątkowych kierownictwa Urzędu Miasta, a oświadczeń 
majątkowych Radnych Miasta. Wyraził zdanie o wynagrodzeniu nauczycieli. 

Radny p. Krzysztof Laska wyraził negatywne zdanie o zachowaniu Radnych 
opozycyjnych, którzy wyłącznie krytykują działalność władz miasta. Wyraził zdanie o  
prowadzonej kampanii wyborczej przez Radnych Miasta. Zdaniem Radnego Miasta 
należy szanować się wzajemnie i dyskutować na tematy związane z działaniem na 
rzecz miasta. Powiedział o rozwoju miasta przytaczając przykładowe inwestycje. 
Zauważył, że władze miasta korzystają wszechstronnie z możliwości realizacji 
różnych inwestycji, a 11 Radnych Miasta udziela władzom miasta wsparcia na 
dotychczasowe i dalsze działanie. Radny Miasta zgłosił wniosek o zakończenie 
dyskusji. 

Radny p. Stanisław Dylewski (Ad Vocem) spostrzegł, że w innych 
miejscowościach również pozyskiwane są wysokie dofinansowania ze środków 
zewnętrznych na realizacje inwestycji. Podał przykładowe sprawy, w których władze 
miasta nie podjęły działania. Podał zajmowane przez miasto miejsce w rankingu 
miast powiatowych i gmin w porównaniu z sąsiednimi miejscowościami. Wyraził 
zdanie, że kampanię wyborczą rozpoczął Radny Miasta p. Krzysztof Laska. 

Radna p. Anna Krajewska (Ad Vocem) podkreśliła, że nie wyraża zgody na to 
aby Radny p. Krzysztof Laska w swoich wypowiedziach przywoływał słowa, których 
radni opozycyjni nie wypowiedzieli na sesji. Powiedziała o różnym czasie 
prowadzenia kampanii wyborczych przez Radnych Miasta. 

Radna p. Beata Herman powtórzyła wniosek Radnego p. Krzysztofa Laski o 
zakończenie dyskusji. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski zakończył dyskusję, 
następnie ogłosił 5-minutową przerwę. 

Przerwa. 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej 
na 2023 r.  
Wyniki głosowania: 
ZA: 17, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Jarosław Konieczko, Bogusław 
Konrad, Anna Krajewska, Robert Krajewski, Krzysztof Laska, Ewa Orzechowska, 
Waldemar Józef Pałys , Jerzy Pawluczuk, Paweł Adrian Pecura, Mirosław Pędzich, 
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Andrzej Pęksa, Mieczysław Szymalski, Renata Teresa Trojanowska, Edward 
Zalewski 
PRZECIW (1) 
Stanisław Dylewski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Mieczysław Stanisław Równy, Henryk Wilczewski 
 
Głosowano w sprawie podjęcia uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Miasta Ostrów Mazowiecka na lata 2023-2038. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 8, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Mirosław Gromek, Beata Herman, Jarosław Konieczko, Bogusław Konrad, Robert 
Krajewski, Krzysztof Laska, Ewa Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Paweł 
Adrian Pecura, Mirosław Pędzich, Andrzej Pęksa, Edward Zalewski 
PRZECIW (1) 
Stanisław Dylewski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (8) 
Michał Kacprzak, Anna Krajewska, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Jerzy Pawluczuk, 
Mieczysław Stanisław Równy, Mieczysław Szymalski, Renata Teresa Trojanowska, 
Henryk Wilczewski 

7. Podjęcie uchwał:  
a) w sprawie postanowienia o odbieraniu odpadów komunalnych od właścicieli 
określonych nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy, a 
powstają odpady komunalne;  
b) w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu i 
zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 
właścicieli nieruchomości z terenu Miasta Ostrów Mazowiecka i 
zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela 
nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz sposób 
świadczenia usług przez punkt selektywnego zbierania odpadów komunalnych; 
c) w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania 
czystości i porządku na terenie miasta Ostrów Mazowiecka;  
d) w sprawie zmiany uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi na terenie Miasta Ostrów 
Mazowiecka oraz ustalenia stawki tej opłaty;  
e) w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia terminu, częstotliwości i 
trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi;  
f) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości 
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli 
nieruchomości położonych na terenie Miasta Ostrów Mazowiecka oraz 
warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków komunikacji 
elektronicznej. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski poinformował, że Komisja 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej oraz Ochrony Środowiska 
pozytywnie zaopiniowała  projekty uchwały w przedstawionym kształcie w 
głosowaniach nad punktami a,b,c,d,e,f: 6 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 
„wstrzymujących się”. 
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Radny p. Stanisław Dylewski wyraził zdanie, że zaproponowana forma 
projektu uchwały nie rozwiąże problemu dot. segregowania odpadów przez 
właścicieli lokali usługowych. Podał pod zastanowienie w jaki sposób kontrolować 
jakość segregacji wrzucanych śmieci do najbliższego kosza przez właścicieli lokali 
usługowych. Zasugerował utworzenie wiat śmietnikowych dla wspólnot oraz 
spółdzielni mieszkaniowych w celu rozwiązania problemu podrzucania 
niesegregowanych śmieci do pojemników przeznaczonych dla mieszkańców 
wspólnot lub spółdzielni mieszkaniowych. 

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer oraz Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel 
Choinka (poza mikrofonem) – treść nieczytelna. 

Radny p. Stanisław Dylewski powiedział, że obrady Komisji stałych Rady 
Miasta nie są transmitowane dlatego zwraca się z prośbą o zabranie głosu i 
udzielenie informacji zainteresowanym mieszkańcom miasta. 

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer powiadomił, że wszystkie kwestie poruszone 
przez Radnego p. Stanisława Dylewskiego były szczegółowo omawiane na 
posiedzeniach Komisji. 

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka przedstawił jak dotychczas 
wyglądała sytuacja odbioru odpadów od właścicieli lokali usługowych. Podał przykład 
danych jakie będzie zawierać deklaracja składana przez właścicieli lokali usługowych 
w zaproponowanym projekcie uchwały. Dodał, że propozycja projektów uchwał 
przyczyni się do uporządkowania sprawy odbioru odpadów od właścicieli lokali 
usługowych m. in dając możliwość kontroli takich obiektów. Nadmienił, że władze 
miasta będą na bieżąco reagować na zgłaszane potrzeby np. niewystarczającej ilości 
koszy na dany rodzaj odpadów. Wyraził zdanie, że rozwiązania zaproponowane w 
projektach uchwał są początkiem usprawnienia sytemu odbioru odpadów od 
właścicieli lokali usługowych. 

Radny p. Stanisław Dylewski (Ad Vocem) wspomniał, że na prośbę władz 
spółdzielni mieszkaniowej na ul. Lubiejewskiej postawiono oddzielne kosze na śmieci 
dla mieszkańców spółdzielni mieszkaniowej oraz sklepów mieszczących się w 
zasobach spółdzielni. Powiedział, że proponowany projekt uchwały pozwala osobom 
z zewnątrz na wrzucanie odpadów do pojemników wspólnot mieszkaniowych 
znajdujących się w pobliżu miejsca lokali usługowych. Dodał, że w rezultacie w 
pojemnikach na odpady spółdzielni mieszkaniowych mogą znaleźć się podrzucane 
niesegregowane odpady, a winą za niewłaściwą segregacje będą obarczeni 
mieszkańcy spółdzielni poprzez ponoszenie wyższej opłaty. Zapytał w jaki sposób 
będzie kontrolowana jakość segregowanych odpadów. 

Radny p. Jerzy Pawluczuk wyraził pozytywną opinię o zaproponowanym 
projekcie uchwały. Nadmienił, że ciężko uporać się z problemem jakości segregacji w 
domach wielorodzinnych czy lokalach usługowych, lecz miasto będzie reagować na 
zgłoszenia o nieprawidłowym zachowaniu. Wyraził nadzieję, że wszyscy właściciele 
lokali usługowych złożą deklaracje. 

Radna p. Anna Krajewska również wyraziła pozytywne zdanie o 
proponowanym projekcie uchwały. Wyraziła zdanie, że należy podejmować działania 
mające na celu usprawnienie systemu segregacji odpadów. Dodała, że najbardziej 
skuteczną metodą zmuszającą do segregacji śmieci byłoby spersonalizowanie 
narzędzi do odbioru odpadów na podstawie nr PESEL każdego mieszkańca. 
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Radny p. Paweł Adrian Pecura podkreślił, że odpowiedzialność za jakość 
segregacji odpadów ponosi miasto oraz władze spółdzielni i wspólnot 
mieszkaniowych. Dodał, że zarówno miasto i władze spółdzielni czy wspólnot 
mieszkaniowych mogą w ramach współpracy wprowadzać rozwiązania w celu 
poprawy jakości segregacji odpadów. 

Radny p. Krzysztof Laska wyraził przekonanie, że właściciele lokali 
usługowych zlokalizowanych w zasobach spółdzielni będą mieli prawo tak jak 
mieszkańcy spółdzielni do wrzucania odpadów do pojemników znajdujących się w 
zasobach spółdzielni ponosząc z tego tytułu odpowiednie koszty.  

Radny p. Stanisław Dylewski (Ad Vocem) zasugerował, by po podjęciu 
proponowanych projektów uchwał rozpocząć działania edukacyjne dotyczące 
segregacji śmieci wśród mieszkańców miasta oraz właścicieli lokali usługowych. 
Zauważył, że miasto obecnie ponosi kary za nieodpowiedni poziom segregacji 
śmieci. 

Radna p. Jolanta Jadwiga Kwiatkowska wyraziła zdanie, że proponowany 
projekt uchwały odzwierciedla rzeczywiste zachowania właścicieli lokali usługowych, 
którzy w większości do tej pory wrzucali swoje odpady do pojemników na terenie 
miasta.  Radna zapytała czy właściciele lokali usługowych po podjęciu 
proponowanych projektów uchwał będą mieli możliwość podpisania umowy z innym 
przedsiębiorstwem odbierającym odpady.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka (poza mikrofonem) odpowiedział, że 
jedynie do miasta będą składane deklaracje.  

Nie było innych głosów w dyskusji.  

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały w sprawie postanowienia o odbieraniu 
odpadów komunalnych od właścicieli określonych nieruchomości, na których 
nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Jarosław Konieczko, Bogusław 
Konrad, Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Krzysztof 
Laska, Ewa Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Jerzy Pawluczuk, Paweł Adrian 
Pecura, Mirosław Pędzich, Andrzej Pęksa, Mieczysław Stanisław Równy, Mieczysław 
Szymalski, Renata Teresa Trojanowska, Henryk Wilczewski, Edward Zalewski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Stanisław Dylewski 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 
określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 
odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości z terenu 
Miasta Ostrów Mazowiecka i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za 
uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi oraz sposób świadczenia usług przez punkt 
selektywnego zbierania odpadów komunalnych. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
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ZA (20) 
Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Jarosław Konieczko, Bogusław 
Konrad, Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Krzysztof 
Laska, Ewa Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Jerzy Pawluczuk, Paweł Adrian 
Pecura, Mirosław Pędzich, Andrzej Pęksa, Mieczysław Stanisław Równy, Mieczysław 
Szymalski, Renata Teresa Trojanowska, Henryk Wilczewski, Edward Zalewski 
PRZECIW (1) 
Stanisław Dylewski 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 
uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie miasta 
ostrów Mazowiecka. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Jarosław Konieczko, Bogusław 
Konrad, Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Krzysztof 
Laska, Ewa Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Jerzy Pawluczuk, Paweł Adrian 
Pecura, Mirosław Pędzich, Andrzej Pęksa, Mieczysław Stanisław Równy, Mieczysław 
Szymalski, Renata Teresa Trojanowska, Henryk Wilczewski, Edward Zalewski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Stanisław Dylewski 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 
wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
na terenie Miasta Ostrów Mazowiecka oraz ustalenia stawki tej opłaty. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Jarosław Konieczko, Bogusław 
Konrad, Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Krzysztof 
Laska, Ewa Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Jerzy Pawluczuk, Paweł Adrian 
Pecura, Mirosław Pędzich, Andrzej Pęksa, Mieczysław Stanisław Równy, Mieczysław 
Szymalski, Renata Teresa Trojanowska, Henryk Wilczewski, Edward Zalewski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Stanisław Dylewski 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 
określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi.  
Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Jarosław Konieczko, Bogusław 
Konrad, Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Krzysztof 
Laska, Ewa Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Jerzy Pawluczuk, Paweł Adrian 
Pecura, Mirosław Pędzich, Andrzej Pęksa, Mieczysław Stanisław Równy, Mieczysław 
Szymalski, Renata Teresa Trojanowska, Henryk Wilczewski, Edward Zalewski 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Stanisław Dylewski 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 
określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości położonych na terenie 
Miasta Ostrów Mazowiecka oraz warunków i trybu składania deklaracji za 
pomocą środków komunikacji elektronicznej. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Jarosław Konieczko, Bogusław 
Konrad, Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Krzysztof 
Laska, Ewa Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Jerzy Pawluczuk, Paweł Adrian 
Pecura, Mirosław Pędzich, Andrzej Pęksa, Mieczysław Stanisław Równy, Mieczysław 
Szymalski, Renata Teresa Trojanowska, Henryk Wilczewski, Edward Zalewski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Stanisław Dylewski 

8. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej 
na terenie miasta Ostrów Mazowiecka – Jesienna. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski poinformował, że Komisje 
Rady Miasta pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Wymienił następująco wyniki 
głosowań:Komisja Planowania Przestrzennego, Budownictwa i Gospodarki Gruntami 
– 7 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”; 

Komisja Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej oraz Ochrony 
Środowiska - 6 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 

Brak głosów w dyskusji. 

Głosowano w sprawie Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze 
wewnętrznej położonej na terenie miasta Ostrów Mazowiecka – Jesienna 

Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne:ZA (20)Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, 
Michał Kacprzak, Jarosław Konieczko, Bogusław Konrad, Anna Krajewska, Robert 
Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Krzysztof Laska, Ewa Orzechowska, 
Waldemar Józef Pałys , Jerzy Pawluczuk, Paweł Adrian Pecura, Mirosław Pędzich, 
Andrzej Pęksa, Mieczysław Szymalski, Renata Teresa Trojanowska, Henryk 
Wilczewski, Edward Zalewski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Mieczysław Stanisław Równy 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażania zgody na zawarcie porozumienia 
dotyczącego wspierania i upowszechniania kultury fizycznej. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski poinformował, że Komisja 
Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw Socjalnych oraz Porządku 
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Publicznego  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedstawionym kształci w 
głosowaniu: 6 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 

Radny p. Henryk Wilczewski zapytał o planowaną kwotę przeznaczoną na 
realizację porozumienia. Wspomniał, że w przeszłości wykonywaniem tego 
przedsięwzięcia zajmowało się stowarzyszenie wyłonione w konkursie 
organizowanym przez władze powiatu. Dodał, że wówczas była potrzeba korzystania 
z zaplecza sportowego MOSiR oraz pomocy pracowników MOSiR. Wyraził zdanie, 
że omawiane przedsięwzięcie powinien obsługiwać MOSiR z uwzględnieniem 
odpowiedniego wynagrodzenia dla pracowników za dodatkowe zadanie. 

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer zaznaczył, że proponowany projekt uchwały 
nie zawiera kwestii pracowniczej poruszonej w wypowiedzi radnego p. Henryka 
Wilczewskiego. Nadmienił, że proponowany projekt uchwały odnosi się do 
porozumienia dwóch dużych podmiotów jakimi są miasto i powiat, a uzyskanie 
porozumienia będzie skutkować stabilnością w organizacji rozgrywek sportowych o 
charakterze powiatowym. Wskazał, że decyzje techniczne będą podejmowane przez 
Dyrektora MOSiR. Wyjaśnił z czego wynikają przyczyny proponowanego projektu 
uchwały. Podał jako przykład porozumienie zawarte z władzami powiatu dot. 
powierzenia Miejskiej Biblioteki Publicznej zadań biblioteki powiatowej. 

Radny p. Henryk Wilczewski (Ad Vocem) powtórzył zapytanie z poprzedniej 
wypowiedzi. Dodał, że jako Radny Miasta ma możliwość do wypowiadania się w 
imieniu mieszkańców miasta, którzy w omawianej dyskusji są pracownikami MOSiR. 
Stwierdził, że Burmistrz Miasta udzielając odpowiedzi negatywnie wypowiada się o 
Radnym Miasta. 

Radny p. Michał Kacprzak wspomniał, że o pytaniach zadanych na 
posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw Socjalnych 
oraz Porządku Publicznego. 

Nie było innych głosów w dyskusji. 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały w sprawie wyrażania zgody na 
zawarcie porozumienia dotyczącego wspierania i upowszechniania kultury 
fizycznej. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Jarosław 
Konieczko, Bogusław Konrad, Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga 
Kwiatkowska, Krzysztof Laska, Ewa Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Jerzy 
Pawluczuk, Paweł Adrian Pecura, Mirosław Pędzich, Andrzej Pęksa, Mieczysław 
Stanisław Równy, Mieczysław Szymalski, Renata Teresa Trojanowska, Henryk 
Wilczewski, Edward Zalewski 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Oceny zasobów pomocy społecznej 
w mieście Ostrów Mazowiecka za 2022 rok”. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski poinformował, że Komisja 
Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw Socjalnych oraz Porządku 
Publicznego  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedstawionym kształcie w 
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głosowaniu:  
7 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 

Radna p. Jolanta Jadwiga Kwiatkowska opierając się na danych 
statystycznych zawartych w dokumencie zauważyła wzrost osób korzystających z 
pomocy społecznej stanowiących osoby bezrobotne. Dodała, że ilość osób ogólnie 
korzystających z pomocy społecznej zmniejszyła się z 766 w 2018 r. do 482 w 2022 
r. Wyraziła przekonanie, że ta sytuacja spowodowana jest trudnym procesem 
aktywizacji zawodowej osób bezrobotnych, którzy w większości mają deficyty 
długotrwałego bezrobocia. 

Radny p. Paweł Adrian Pecura zadał pytania o zakres bezdomności w 
mieście. Dodatkowo Radny pytał na czym polegają świadczenia niepieniężnych, 
których ilość zwiększa się w ostatnich latach w porównaniu ze świadczeniami 
pieniężnymi. 

Dyrektor MOPS p. Agnieszka Gwardiak zgodziła się z wypowiedzią radnej p. 
Jolanty Kwiatkowskiej. Wytłumaczyła, że bezdomność jest powodem udzielenia 
pomocy społecznej, lecz każda osoba jest zainteresowana oferowaną formą pomocy 
pracowników MOPS. Wskazała, że 8 osób przebywa w schronisku dla osób 
bezdomnych, z kolei 19 interwencji z zakresu bezdomności odnosi się do różnych 
form udzielonej pomocy społecznej np. posiłek w miejskiej kuchni. Poinformowała, że 
MOPS stara się, by zasiłki były przekazywane w formie nie pieniężnej do 
wykorzystania m. in na realizację zakupów spożywczych. 

Nie było innych głosów dyskusji. 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia „Oceny zasobów 
pomocy społecznej w mieście Ostrów Mazowiecka za 2022 rok”. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Jarosław 
Konieczko, Bogusław Konrad, Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga 
Kwiatkowska, Krzysztof Laska, Ewa Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Jerzy 
Pawluczuk, Paweł Adrian Pecura, Mirosław Pędzich, Andrzej Pęksa, Mieczysław 
Stanisław Równy, Mieczysław Szymalski, Renata Teresa Trojanowska, Henryk 
Wilczewski, Edward Zalewski 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Miasta Ostrów Mazowiecka do 
realizacji Programu „Asystent osobisty osoby z niepełnosprawnościami” dla 
Jednostek Samorządu terytorialnego – edycja 2024 ogłoszonego przez Ministra 
Rodziny i Polityki Społecznej. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski poinformował, że Komisja 
Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw Socjalnych oraz Porządku 
Publicznego  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedstawionym kształcie w 
głosowaniu:  
7 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 

Radny p. Stanisław Dylewski podał pod zastanowienie podjęcie uchwały, 
zwracając uwagę na nadchodzące zmiany we władzach państwowych po wyborach 
do Sejmu i Senatu odbytych 15 października br. Spostrzegł, że miasto zostanie 
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obarczone kosztami programu w przypadku rezygnacji władz państwowych z 
finansowania programu. 

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer zaznaczył, że miasto ma obowiązek 
realizować zadanie bez względu na to jak będą przedstawiać się zmiany we 
władzach państwowych. Nadmienił, że miasto będzie respektować wprowadzone 
zmiany do zapisów ustawowych oraz odpowiednio reagować do danych sytuacji. 

Radny p. Stanisław Dylewski (Ad Vocem) poprosił o podanie źródła 
finansowania programu w przypadku wycofania się władz państwowych z 
finansowania programu w czasie trwania programu. Powiedział, że jest „za” 
podjęciem proponowanego projektu uchwały. 

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer (poza mikrofonem) zwrócił uwagę na treść 
proponowanego projektu uchwały. 

Radna p. Jolanta Jadwiga Kwiatkowska podkreśliła istotne znaczenie podjęcia 
proponowanego projektu uchwały dla osób opiekujących się osobami 
niepełnosprawnymi.  

Nie było innych głosów w dyskusji. 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały w sprawie przystąpienia Miasta 
Ostrów Mazowiecka do realizacji Programu „Asystent osobisty osoby z 
niepełnosprawnościami” dla Jednostek Samorządu terytorialnego – edycja 
2024 ogłoszonego przez Ministra Rodziny i Polityki Społecznej. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Jarosław 
Konieczko, Bogusław Konrad, Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga 
Kwiatkowska, Krzysztof Laska, Ewa Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Jerzy 
Pawluczuk, Paweł Adrian Pecura, Mirosław Pędzich, Andrzej Pęksa, Mieczysław 
Stanisław Równy, Mieczysław Szymalski, Renata Teresa Trojanowska, Henryk 
Wilczewski, Edward Zalewski 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników na kadencję od 2024 r. do 
2027 r. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski powiadomił, że wybory 
ławników odbywają się na podstawie ustawy z dnia 27 lipca 2001 r. Prawo o ustroju 
sądów powszechnych. Poinformował, że prezes sądu okręgowego w Ostrołęce 
pismem z dnia 10 maja 2023 r. wystąpił do Rady Miasta Ostrów Mazowiecka o 
przeprowadzenie wybory ławników na kadencję od 2024 r. do 2027 r. Powiedział, że 
w ustawowym terminie do 30 czerwca 2023 r. wpłynęły dwa zgłoszenia kandydatów, 
które spełniają wymagania formalne określone w ustawie. Dodał, że zespół ds. 
zaopiniowania kandydatów na ławników powołany uchwała nr XLIX/431/2023 Rady 
Miasta Ostrów Mazowiecka z dnia 7 czerwca  2023 r. po dokonaniu analizy zgłoszeń 
stwierdził, że wszyscy kandydaci na ławników do sądu okręgowego spełniają wymogi 
określone w art. 158 § 1 ustawy. Ponadto zespół opierając się na informacjach 
zawartych w zgłoszeniach, w szczególności kartach zgłoszeń stwierdził, że 
kandydatów nie dotyczą okoliczności wymienione w art. 159 ustawy. Zawiadomił, że 
opinia zespołu opiniującego kandydatów na ławników została przesłana Radnym 
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Miasta wraz z materiałami na sesję Rady Miasta. Nadmienił, że wybory kandydatów 
na ławników odbywają się podczas tajnego głosowania, które zostanie 
przeprowadzone przy użyciu programu esesja.  

Radny p. Stanisław Dylewski wtrącił, że wybór ławników odbywa się poprzez 
tajne głosowanie Rady Miasta.  

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski powiadomił, że program 
esesja obsługujący posiedzenia Rady Miasta posiada funkcję przeprowadzenia 
tajnego głosowania. Wyjaśnił, że kandydatury poszczególnych kandydatów będą 
głosowane oddzielnie.  

Nie było innych głosów w dyskusji.  

Głosowano w sprawie wyboru kandydata Tomasza Kraszewskiego na ławnika 
na Sądu Okręgowego w Ostrołęce na kadencję od 2024 r. do 2027 r. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Głosowano w sprawie wyboru kandydata Mieczysława Zygmunta Rejniaka na 
ławnika Sądu Okregowego w Ostrołece na kadencję od 2024 r. do 2027 r. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski stwierdził, że Rada Miasta Ostrów 
Mazowiecka podjęła uchwałę w sprawie wyboru ławników na kadencję od 2024 r. do 
2027 r. 

13. Informacja Burmistrza Miasta o współpracy z Brembate di Sopra. 

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer za pomocą prezentacji multimedialnej 
przedstawił współpracę miasta z  włoskim miastem Brembate di Sopra. 

Nie było głosów w dyskusji. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski stwierdził, że Rada Miasta 
przyjęła informację Burmistrza Miasta o współpracy z Brembate di Sopra. 

14. Informacja o funkcjonowaniu pomocy społecznej. 

Dyrektor MOPS p. Agnieszka Gwardiak przy pomocy prezentacji 
multimedialnej przedstawiła informacje o funkcjonowaniu pomocy społecznej w 
2022r. W szczególności zwróciła uwagę na działalność ośrodka w zadaniach: 
pomocy uchodźcom z Ukrainy; realizacje tarczy antykryzysowej w zakresie – 
przyznawania dodatków węglowych, dodatków do innych źródeł ciepła, preferencyjną 
sprzedaż węgla. 

Radna p. Anna Krajewska powiedziała słowa uznania dla pracy wykonywanej 
przez MOPS. 

Radny p. Stanisław Dylewski pytał poziom ściągalności z funduszu 
alimentacyjnego. 

Dyrektor MOPS p. Agnieszka Gwardiak  wyjaśniła, że ściągalność z funduszu 
alimentacyjnego wynosi 57%. 
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Radny p. Stanisław Dylewski zwrócił uwagę na 394 rodziny żyjące w ubóstwie 
na obszarze miasta. Zadał pytanie o dostępne działania pozwalające na 
zmniejszenie się stopnia ubóstwa w mieście. 

Dyrektor MOPS p. Agnieszka Gwardiak  podkreśliła, że pracownicy MOPS 
dokładają wszelkich starań w udzieleniu efektywnej pomocy wszystkim osobom 
potrzebującym pomocy z powodu ubóstwa. 

Radny p. Stanisław Dylewski poprosił o wyjaśnienie sposobu prowadzenia 
profilaktyki przeciwko uzależnieniom tj. narkomanii i alkoholizmowi w szkołach 
podstawowych oraz szkołach średnich. Podał przykładowe akty wandalizmu 
dokonywane przez młodzież. Powiedział również o nielegalnych działaniach w 
okolicy osiedla, w którym mieszka Radny. Wyraził zdanie, że miejskie instytucje 
powinny zaoferować „niesfornej” młodzieży sposoby na kulturalne spędzanie czasu 
wolnego. Radny wyraził negatywne zdanie o pracy straży miejskiej, która zdaniem 
Radnego zajmuje się wyłącznie wystawianiem mandatów. 

Dyrektor MOPS p. Agnieszka Gwardiak wskazała, że dyrektorzy szkół 
podstawowych i średnich będą mogli odpowiedzieć na pytania dot. profilaktyki 
przeciwko uzależnieniom w placówkach oświaty. Dodała, że MOPS nie zajmuje się 
prowadzeniem profilaktyki w placówkach oświaty. Nadmieniła, że sygnalizowanie 
niewłaściwego zachowania jest obywatelską postawą ułatwiającą życie lokalnej 
społeczności. 

Radna p. Anna Krajewska (Ad Vocem) wymieniła przykładowe zadania 
realizowane przez Straż Miejską. Wyraziła przekonanie, że Straż Miejska prawidłowo 
reaguje na nieprawidłowe zachowania poprzez wystawienie mandatów. Zdaniem 
Radnej Miasta ubieganie się o sprawowanie funkcji radnego czy osób 
przygotowujących prawa wyborcze powinno następować po pozytywnym zaliczeniu 
odpowiednich testów. 

Radny p. Stanisław Dylewski wtrącił (poza mikrofonem) – pytanie czy Radna 
p. Anna Krajewska mówiła o sobie. 

Radny p. Paweł Adrian Pecura (Ad Vocem) poinformował, że fundacja 
Kreatorzy Marzeń ze wsparciem MOSiR organizują bezpłatne zajęcia ze sportów 
walki dla dzieci i młodzieży. Zaprosił do uczestnictwa w zajęciach podając termin 
zajęć. 

Radna p. Beata Herman dołączyła się do gratulacji dla działalności MOPS. 
Radna zapytała czy w pracy MOPS zauważono zmniejszenie się ilości obywateli 
Ukrainy ubiegających się o pomoc w placówce. 

Dyrektor p. Agnieszka Gwardiak potwierdziła, że zmniejszyła się liczba 
obywateli Ukrainy korzystających z pomocy MOPS.  

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer przyłączył się do wszelkich dobrych słów 
skierowanych do dyrektor MOPS p. Agnieszki Gwardiak. Zwrócił uwagę na charakter 
pracy w MOPS. Dodał, że dyrektor MOPS p. Agnieszki Gwardiak udziela różnego 
rodzaju pomocy w innych sprawa związanych z działaniem samorządu w zakresie 
swoich kompetencji. 

Kierownik Środowiskowego Domy Samopomocy typu „A” i „B” p. Anna 
Kolasińska przy pomocy prezentacji multimedialnej przedstawiła informacje o 
funkcjonowaniu Środowiskowego Domu Samopomocy typu „A” i „B” w 2022 r. 
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Radny p. Mirosław Gromek w imieniu koła wędkarskiego PZW nr 64 
podziękował za dotychczasową współpracę ze ŚDS w organizacji wędkarskiego dnia 
dziecka. Złożył życzenia dalszych sukcesów. 

Radna p. Ewa Orzechowska podziękowała kadrze ŚDS za szczególną opiekę 
nad osobami korzystającymi z ŚDS. Dodała, że wkład pracy osób pracujących w 
ŚDS radna ma okazje zobaczyć spotykając się z uczestnikami ŚDS w ramach swojej 
pracy zawodowej. 

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer powiedział słowa uznania dla pracy 
wykonywanej w ŚDS. Podziękował za włączenie się ŚDS w różne formy aktywności. 

Kierownik Świetlicy Socjoterapeutycznej p. Piotr Szymalski przy pomocy 
prezentacji multimedialnej przedstawił informacje o funkcjonowaniu Świetlicy 
Socjoterapeutycznej w 2022 r. 

Radna p. Beata Herman wyraziła słowa radości wobec uruchomienia na 
terenie miasta świetlicy socjoterapeutycznej. Zapytała z jakich instytucji odbywa się 
rekrutacja dzieci do świetlicy socjoterapeutycznej. Następnie radna pytała o 
frekwencję uczniów w przedsięwzięciach oferowanych przez świetlicę 
socjoterapeutyczną.   

Kierownik Świetlicy Socjoterapeutycznej p. Piotr Szymalski powiadomił, że 
świetlica współpracuje z kuratorami sądowymi, pracownikami MOPS oraz 
pedagogami szkolnymi w czynnościach kierowania dzieci do placówki. Dodał, że 
również rodzice samodzielnie dowiadują się o funkcjonowaniu świetlicy 
socjoterapeutycznej na terenie miasta. Wyjaśnił, że świetlica dysponuje 30 
miejscami, a dziennie ok. 15 dzieci uczęszcza na zajęcia oferowane przez świetlicę 
socjoterapeutycznej. 

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer powiedział o zmianach w przepisach prawa, 
które spowodowały podjęcie decyzji o utworzeniu nowej instytucji. Złożył gratulacje 
kierownikowi świetlicy socjoterapeutycznej p. Piotrowi Szymalskiemu za 
zaangażowanie w wykonywaną pracę w nowej instytucji. 

Kierownik Świetlicy Socjoterapeutycznej p. Piotr Szymalski podziękował 
swoim współpracownikom za pracę wykonywana na rzecz świetlicy 
socjoterapeutycznej. 

Nie było innych głosów dyskusji. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski stwierdził, że Rada Miasta 
przyjęła informacje o funkcjonowaniu pomocy społecznej. 

15. Raport z wykonania Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski powiedział, ze Komisje 
Rady Miasta zapoznały się z raportem z wykonania Miejskiego Programu Profilaktyki 
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii. 

Brak głosów w dyskusji. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski poinformował, że Rada 
Miasta przyjęła raport z wykonania Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii. 
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16. Informacja Burmistrza Miasta o zakończeniu procesów sądowych w 
sprawie:  
- ze skargi Klubu Sportowego OSTROVIA na uchwałę Rady Miasta Ostrów 
Mazowiecka z dnia 24 lutego 2021 r. nr XXIII/233/2021 w przedmiocie określenia 
warunków i trybu finansowania zadań z zakresu sportu,  
- ze skargi Klubu Sportowego OSTROVIA na zarządzenie Burmistrza Miasta 
Ostrów Mazowiecka z dnia 23 czerwca 2021 r. nr 77/2021 w przedmiocie 
zarządzenia w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu na realizację przez 
kluby sportowe zadań publicznych. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski powiedział, że Komisje 
Rady Miasta zapoznały się z powyższymi wyrokami. 

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer powiedział, że do czasu pojawienia się 
wyroków sądu w sprawie konkursu na realizację przez kluby sportowe zadań 
publicznych wyrażane wypowiedzi grupy Radnych Miasta zawierały „kłamstwa, 
kalumnie, zarzutów i oszczerstw” skierowane do władz miasta. Przytoczył fragmenty 
Wyroków Sądowych w omawianej sprawie. Następnie Burmistrz Miasta p. Jerzy 
Bauer spostrzegł, że ogłoszenie otwartego konkursu miało na celu wyłonienie 
wykonawcy realizującego określone w  konkursie zadanie publiczne, a nie 
przyznawaniu wsparcia finansowego. Wspomniał o zakresie zmian w temacie sportu 
wprowadzonych w ciągu dwóch kadencji. 

Radna p. Anna Krajewska wyraziła pozytywną opinię o wprowadzeniu do 
porządku obrad omawianego punktu. Wyraziła nadzieję, że informacje o innych 
Wyrokach Sądowych w sprawach z udziałem miasta również będą pojawiać się w 
porządku obradach sesji Rady Miasta. Radna podała pod zastanowienie zachowanie 
Burmistrza Miasta p. Jerzego Bauera wobec klubów sportowych. Zwróciła uwagę, że 
decyzje podejmowane przez Burmistrza Miasta p. Jerzego Bauera mogą skutkować  
w przyszłości chęcią „zemsty” na Burmistrzu Miasta. 

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer (Ad Vocem) poprosił, by Radna Miasta 
zastanowiła się nad swoją wypowiedzią. Podał, że wielokrotnie poruszana była 
kwestia konkursu na przyznawanie środków pieniężnych dla klubów sportowych. 
Powiadomił, że będzie zabierać głos jeśli grupa Radnych Miasta będzie mówić 
„nieprawdę”. 

Radna p. Anna Krajewska wtrąciła się (poza mikrofonem) – powiedziała, że 
Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer źle zinterpretował wypowiedź Radnej Miasta. 

Radny p. Henryk Wilczewski wtrącił się (poza mikrofonem) – treść nieczytelna. 

Radny p. Henryk Wilczewski wyraził zdanie, że Burmistrz Miasta powinien 
bezpośrednio odnosić się do poszczególnych Radnych Miasta. Poinformował, że 
niepodważalny jest Wyrok Sądu w omawianej sprawie. Spostrzegł, że skarga 
odnosiła wyłącznie do kwestii oddzielnego punktu konkursowego dot. wyboru 
najlepszej oferty związanej z młodzieżową sekcją piłkarską. Wyjaśnił, że głosy 
Radnych Miasta do czasu pojawienia się wyroków sądu miały na celu zwrócenie 
uwagi władzom miasta, by nie podejmować decyzji o wprowadzeniu zasad 
przyznawania środków finansowych dla trzech klubów piłkarskich. Wskazał, że 
nietrafnie podjęto decyzję ponad dwa lata temu o czym mówiło wielu wieloletnich 
działaczy sportowych w tym Radny Miasta. Wytłumaczył w jaki sposób prosperowały 
dwa kluby sportowe, które nie otrzymały środków finansowych z budżetu miasta. 
Powiedział o zmianach jaki nastąpiły w klubie sportowym, który wygrał w konkursie 
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ofert. Zwrócił się z prośbą, by przed przystąpieniem do rozstrzygnięcia następnego 
konkursu ofert władze miasta obiektywnie oceniły działalność wszystkich klubów 
piłkarskich. 

Radny p. Michał Kacprzak poinformował o powodach przystąpienia klubu KS 
Ostrovia do ogłoszonego otwartego konkursu ofert, a następnie co skłoniło klub KS 
Ostrovia do złożenia skargi w tej sprawie. Podkreślił, że mimo że klub nie otrzymał 
środków finansowych z budżetu miasta klub KS Ostrovia rozwijał swoją działalność o 
czym świadczy brak odchodzenia zawodników do innych klubów i przyznanie klubowi 
zieloną gwiazdkę certyfikacji PZPN. Wyraził zdanie, że zaangażowanie dzieci, 
rodziców i działaczy sportowych w rozwój pozostałych klubów zasługuje na 
udzielenie wsparcia finansowego w przyszłości. 

Radna p. Jolanta Jadwiga Kwiatkowska wyraziła zdanie, że z wypowiedzi 
Burmistrza Miasta p. Jerzego Bauera wynika „pretensja” o złożenie skargi przez KS 
Ostrovia. Zauważyła, że strona postępowania ma prawo do odwołania się od decyzji 
na przysługującej prawnie ścieżce odwoławczej. Zapytała Burmistrza Miasta p. 
Jerzego Bauera czy po pojawieniu się innych wyroków sądowych, w których 
Burmistrz Miasta przegrał sprawę ktoś nazwał Burmistrza Miasta „kłamcą”. 

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer (Ad Vocem) wyraził niezrozumienie wobec 
pytania zadanego przez Radną p. Jolantę Jadwigę Kwiatkowską. Powiedział o 
traktowaniu Burmistrza Miasta podczas wypowiedzi w szczególności przez radnego 
p. Henryka Wilczewskiego oraz radnego p. Michała Kacprzaka przed pojawieniem 
się Wyroku Sądowego w omawianej sprawie. Wspomniał, że opozycyjni Radni 
Miasta tworzą zwartą grupę charakteryzującą się jednomyślnością w głosowaniach, 
dlatego używa ogólnego określenia. Zauważył, że Radni Miasta opozycyjni skupiają 
się na krytyce działań władz miasta, nie zwracając uwagi np. na darmowe 
korzystanie z obiektów sportowych miasta przez drużyny sportowe. 

Radny p. Henryk Wilczewski (Ad Vocem) podkreślił, że nie podważa 
udzielania przez miasta pomocy finansowej dla klubów sportowych czy bezpłatnego 
udostępniania obiektów sportowych. Poprosił, by Burmistrz Miasta nie nadużywał 
słów dot. kłamstw czy kalumnii wyrażanych przez Radnych Miasta oraz przygotował 
nagrania z konkretnymi  wypowiedziami Radnych Miasta jeśli coś takiego  się 
wydarzyło. Wyraził przekonanie, że klub KS Ostrovia zasługuje na uznanie wobec 
widocznego rozwoju bez środków finansowego ze strony miasta. 

Radny p. Krzysztof Laska (poza mikrofonem) – treść niezrozumiała. 

Radny p. Michał Kacprzak (Ad Vocem) wyraził zdanie, że stara się 
merytorycznie wypowiadać się w danym temacie. Wyraził niezrozumienie wobec 
wskazań Burmistrza Miasta p. Jerzego Bauera o „linczu” w jego kierunku 
wypowiedzianym przez Radnego Miasta. Podkreślił, że Radny Miasta zabierając głos 
w omawianej sprawie zwracał uwagę na ograniczenie działalności najstarszych grup 
sportowych otrzymujących środki finansowe z budżetu miasta jeśli nie będzie 
dofinansowania na  działalność szkoleniową młodzieżowych grup. 

Radny p. Stanisław Dylewski wyraził zdanie, że miasto przeznaczając środki 
pieniężne na zajęcia sportowe dla dzieci i młodzieży przyczynia się do prawidłowej 
rozwoju dzieci. Podał przykłady sytuacji, w których uczęszczanie na zajęcia sportowe 
„trudnych” wychowawczo dzieci i młodzieży poprawiło ich zachowanie. Wyraził 
zdanie, że niewystarczająca jest wysokość środków pieniężnych przeznaczonych na 
zajęcia sportowe dla dzieci i młodzieży. 
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Radna p. Beata Herman podała pod zastanowienie pomysł polegający na 
zwróceniu się do wójtów sąsiednich gmin o wsparcie finansowe dla klubów 
sportowych, w których uczestniczkami zajęć są dzieci i młodzież zamieszkujące dane 
gminy. Zwróciła się z prośbą o obiektywizm w wypowiedziach na temat sportu, 
ponieważ w dotychczasowych rozmowach mówcy skupiają się na krytyce działań z 
zakresu sportu. Wyraziła zdanie, że istnieje wiele organizacji, które potrzebują 
wsparcia finansowego ze strony miasta. 

Radna p. Jolanta Jadwiga Kwiatkowska zgłosiła wniosek formalny o 
przedstawianiu na sesji Rady Miasta treści wszystkich wyroków sądów, zwłaszcza 
sądów administracyjnych w postępowaniach, gdzie udział bierze miasto z 
zachowaniem ochrony danych osobowych. 

Radna p. Beata Herman (Ad Vocem) spytała radną p. Jolantę Jadwigę 
Kwiatkowską o sprawy sądowe dot. kwestii personalnych. 

Radna p. Jolanta Jadwiga Kwiatkowska poprosiła o dołączenie do treści 
wniosku formalnego słów: „po konsultacji z prawnikiem”. 

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer (Ad Vocem) zaznaczył, że nie ma problemu z 
upublicznianiem wyroków sądów w sprawach dot. aktów prawa miejscowego. 

Radna p. Jolanta Jadwiga Kwiatkowska zwróciła uwagę, że złożyła wniosek 
formalny. 

Radny p. Krzysztof Laska zgłosił „wniosek przeciwny” do wniosku radnej p. 
Jolanty Jadwigi Kwiatkowskiej. Podkreślił, że sądy powszechne wydają wyroki w 
różnych sprawach. 

Radna p. Jolanta Jadwiga Kwiatkowska spostrzegła, że niektóre wyroki 
sądowe wiążą się z ponoszeniem kosztów przez miasto, które pochodzą z budżetu 
miasta. 

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer wtrącił, że radna p. Jolanta Jadwiga 
Kwiatkowska mówiła we wcześniejszej wypowiedzi o odwołaniu się od decyzji przez 
strony postępowania. Nadmienił, że taka procedura wymaga poniesienia 
dodatkowych kosztów. Spytał czy Radni Miasta mają problem z podziałem sądów 
powszechnych. 

Radna p. Jolanta Jadwiga Kwiatkowska zaznaczyła, że wniosek formalny 
Radnej odnosił się do wyroków wydawanych przez sądy administracyjne. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski poinformował, że wyroki 
sądów będą upubliczniane w przypadku uzyskania możliwości do upublicznienia. 

Radna p. Beata Herman zwróciła się do radnej p. Jolanty Jadwigi 
Kwiatkowskiej o uszczegółowienie złożonego wniosku formalnego o rodzaje wyroków 
sądów. 

Radna p. Jolanta Jadwiga Kwiatkowska (poza mikrofonem) – treść 
niezrozumiała. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski poinformował, że Rada 
Miasta nie powinna podejmować pochopnych decyzji. Powtórzył słowa  z poprzedniej 
wypowiedzi. 

Radny p. Stanisław Dylewski (Ad Vocem) wyraził zdanie, że nie będzie 
przeszkód do publikowania treści wyroków sądowych jeśli strona postępowania 
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wyrazi zgodę na publikację danych osobowych. Wyraził zdanie, że powinny być 
publikowane wyroki sądów, których koszty są pokrywane z pieniędzy publicznych. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski zadeklarował publikowanie 
dokumentów, które można publikować zgodnie z prawem. 

Radny p. Stanisław Dylewski powtórzył słowa z pierwszego zdania 
poprzedniej wypowiedzi. 

Radna p. Jolanta Jadwiga Kwiatkowska powtórzyła słowa z poprzednich 
wypowiedzi. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski powtórzył słowa z 
poprzednich wypowiedzi. 

Radna p. Jolanta Jadwiga Kwiatkowska (poza mikrofonem) – treść 
nieczytelna. 

Radny p. Henryk Wilczewski przychylił się do wniosku formalnego radnej p. 
Jolanty Jadwigi Kwiatkowskiej. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski poprosił o powtórzenie 
treści wniosku formalnego Radnej p. Jolanty Jadwigi Kwiatkowskiej. 

Radna p. Jolanta Jadwiga Kwiatkowska powiedziała treść wniosku formalnego 
o brzmieniu: „biorąc pod uwagę, że jeden z wyroków administracyjnych WSA został 
zamieszczony w dzisiejszej sesji Rady Miasta w obradach wnoszę o to , aby 
wszystkie pozostałe wyroki, które zapadną w późniejszym terminie dot. WSA czy tez 
NSA  zamieszczane były również w obradach sesji Rady Miasta z zachowaniem 
ochrony danych osobowych.” Dodała, że w internetowej bazie wyroków sądowych są  
publikowane rozstrzygnięcia sądów, dlatego nie ma przeciwwskazań do 
zamieszczania informacji o rozstrzygnięciach sądów w porządku obrad sesji Rady 
Miasta. 

Nie było innych głosów w dyskusji. 

Głosowano wniosek w sprawie: umieszczania w porządku obrad sesji 
wszystkich wyroków sądów administracyjnych /WSA i NSA/, które zapadną w 
sprawach, w których uczestniczy Miasto Ostrów Mazowiecka z zachowaniem 
przepisów ochronie danych osobowych. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 7, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 6, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Stanisław Dylewski, Michał Kacprzak, Anna Krajewska, Jolanta Jadwiga 
Kwiatkowska, Jerzy Pawluczuk, Mieczysław Stanisław Równy, Henryk Wilczewski 
PRZECIW (8) 
Mirosław Gromek, Beata Herman, Jarosław Konieczko, Bogusław Konrad, Robert 
Krajewski, Krzysztof Laska, Ewa Orzechowska, Edward Zalewski 
BRAK GŁOSU (6) 
Waldemar Józef Pałys , Paweł Adrian Pecura, Mirosław Pędzich, Andrzej Pęksa, 
Mieczysław Szymalski, Renata Teresa Trojanowska 

17. Informacja o stanie realizacji inwestycji przyjętych do planu na 2023 r. 
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Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewskiej powiadomił, że Komisje 
Rady Miasta zapoznały się z informacją o stanie realizacji inwestycji przyjętych do 
planu na 2023 r. 

Radny p. Mieczysław Stanisław Równy pytał o działania władz miasta w 
sprawie modernizacji miejskiej ciepłowni gazowej, które wpływają na wysokość 
opłaty środowiskowej oraz opłaty za zużycie energii cieplnej. 

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer odpowiedział, że sprawa poruszona przez 
radnego p. Mieczysława Stanisława Równego stanowi interpelacje, którą radni 
składają pisemnie do Urzędu Miasta. 

Radny p. Mieczysław Stanisław Równy (poza mikrofonem) – treść nieczytelna.  

Radny p. Stanisław Dylewski wyraził przekonanie, że Burmistrz Miasta 
powinien przekazywać opinii publicznej informacje o podejmowanych działaniach 
m.in. w sprawie modernizacji miejskiej kotłowni. Wspomniał o sposobie 
przekazywania informacji przez byłego Burmistrza Miasta p. Władysława 
Krzyżanowskiego. 

Radna p. Jolanta Jadwiga Kwiatkowska poprosiła o wyjaśnienie jakie 
czynności są związane z planowanym „montażem” szaletu miejskiego. 

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że inwestycja dot. 
budowy szaletu miejskiego przewiduje rozbiórkę dotychczasowego szaletu 
miejskiego oraz zakup i montaż kontenerowego szaletu miejskiego. Dodał, że miasto 
w celu realizacji inwestycji musi uzyskać pozwolenie na budowę. 

Nie było innych głosów w dyskusji. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski stwierdził, że Rada Miasta 
przyjęła informację o stanie realizacji inwestycji przyjętych do planu na 2023 r. 

18. Informacje z działalności: 
a) Burmistrza Miasta w okresie międzysesyjnym, zwłaszcza z wykonania 
uchwał Rady,  
b) Przewodniczącego Rady Miasta w okresie międzysesyjnym. 

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer spostrzegł, że bieżące informacje z 
działalności władz miasta są udostępniane za pośrednictwem mediów 
społecznościowych. Wspomniał o sprawach dotyczących: dwujęzyczności w 
miejskich przedszkolach; zdobycia prestiżowej nagrody „Bohater ON” dla Muzeum 
Domu Rodziny Pileckich; pozyskania zewnętrznego dofinansowania w kwocie 
8 500 000 zł na realizacje remontów na ulicach – Piłata, Batorego, Różańskiej; -  6 
mln zł na kanalizacje i wodociągi na m.in. ul. Małkińskiej, pozyskania dotacji 
zewnętrznej na remont ul. Szkoły Podchorążych Piechoty. Burmistrz Miasta p. Jerzy 
Bauer powiedział o wydarzeniu organizowanym przez MDK pt. „Kultura pod 
napięciem” oraz wydarzeniu organizowanym przez MOPS - konferencja środowisk 
socjalnych. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski powiadomił o dyżurach 
Przewodniczącego Rady Miasta. Dodał, że stara się brać czynny udział w 
wydarzeniach obchodzonych na terenie miasta. Zwrócił uwagę w szczególności o 
jubileuszu 30-lecia Harcerskiej Drużyny Pochodni oraz uroczystości otwarcia nowej 
stacji uzdatniania wody. 
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Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer podziękował Przewodniczącemu Rady Miasta 
p. Robertowi Krajewskiemu za przytoczenie wydarzenia dot. uroczystego otwarcia 
stacji uzdatniania wody. Następnie złożył podziękowania osobom zaangażowanym w 
procesie wykonywania inwestycji budowy stacji uzdatniania wody. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski uznał, że informacje z 
działalności: a) Burmistrza Miasta w okresie międzysesyjnym, zwłaszcza z 
wykonania uchwał Rady, b) Przewodniczącego Rady Miasta w okresie 
międzysesyjnym zostały przez Radę Miasta przyjęte. 

19. Wolne wnioski i sprawy różne. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski udzielił informacji o 
terminach planowanych sesji Rady Miasta tj. 29 listopada oraz 20 grudnia br. 

Radny p. Henryk Wilczewski zadał pytanie dot. skutków odrzucenia wniosku 
formalnego złożonego przez radną p. Jolantę Kwiatkowską w sprawie upubliczniania 
wyroków sądów administracyjnych.  

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski wskazał, że w sprawie 
poruszonej przez radnego p. Henryka Wilczewskiego odpowiedź zostanie udzielona 
po konsultacji z Radcą Prawnym. Dodał, że podejmowane decyzje muszą być 
zgodne z innymi przepisy prawa powszechnie obowiązującego m.in. o ochronie 
danych osobowych. 

Radna p. Jolanta Jadwiga Kwiatkowska wskazała, że treści wyroków sądów 
administracyjnych znajdują się na stronie internetowej Centralnej Bazie Wyroków 
Sądów Administracyjnych. Wyraziła zdanie, że w porządku obrad należy umieszczać 
wszystkie wyroki sądów powszechnych w sprawach z udziałem miasta. Radna 
wyraziła pozytywne zdanie o pracach inwestycyjnych dot. parkingu na ul. 
Partyzantów. Radna powiadomiła, że w BIP znajduje się odpowiedź na interpelacje 
Radnej dot. schronów, która przedstawia regulacje prawne z tego zakresu oraz adres 
strony internetowej zawierającej informacje o miejscach doraźnego schronienia. 

Radny p. Krzysztof Laska (poza mikrofonem) powiedział, że wyroki sądów 
umieszczone w obradach trwającej sesji Rady Miasta mają związek z uchwałami 
podjętymi przez Radę Miasta. 

Radny p. Stanisław Dylewski zadał pytania:  
- o ilość wymienionych pieców tzw. kopciuchów na terenie miasta,  
- czy Burmistrz Miasta wydał decyzję środowiskowa w sprawie umieszczenia na 
kościele pw. WNMP nadajników sieci 5G. Dodał, że Ruch Kontroli Władzy i Wyborów 
wnioskował do Burmistrza Miasta o organizację debaty publicznej w sprawie 
montażu instalacji nadawczych wysokiej częstotliwości sieci 5G na obszarze miasta. 
Nadmienił, że podczas sesji Rady Powiatu Starosta Ostrowski p. Zbigniew Chrupek 
zaprzeczył stwierdzeniom o szkodliwości sieci 5G. 

Radna p. Anna Krajewska podziękowała Skarbnikowi Miasta p. Annie 
Wilczyńskiej za szybką interwencję w sprawie naprawy oświetlenia ulicznego na ul. 
Kościuszki. 

Radny p. Stanisław Dylewski (Ad Vocem) poruszył temat planowanego 
remontu na ul. Warchalskiego, która znajduje się w centrum miasta. 

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer nawiązując do wypowiedzi radnego p. 
Stanisława Dylewskiego poprosił o pisemne złożenie interpelacji. 
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20. Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski stwierdził, że porządek obrad  
52 - ej  sesji Rady Miasta został wyczerpany. Następnie podziękował za aktywny udział  
w obradach sesji i zamknął obrady 52 -ej sesji Rady Miasta Ostrów Mazowiecka. 

Przewodniczący Rady Miasta 

 /-/ Robert Krajewski 

Przygotował(a): Magdalena Pazik – pomoc administracyjna. 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl . Przebieg sesji zawiera nagranie dostępne na stronie Biuletynu 
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